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Protokół Nr XLVI/2021 

z XLVI sesji Rady Miejskiej w Gołdapi odbytej 

w dniu 28 grudnia 2021 r. 

 

Obradom przewodniczył Pan Wojciech Hołdyński Przewodniczący Rady Miejskiej w Gołdapi 

Protokołowała Katarzyna Krusznis 

Godzina rozpoczęcia – 13:00, zakończenia – 16:35 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

 

Obecni: 

 1. Wioletta Anuszkiewicz – udział w posiedzeniu zdalnie 

  2. Marian Chmielewski – udział w posiedzeniu zdalnie 

       3. Teresa Dzienis – udział w posiedzeniu zdalnie 

  4. Wojciech Hołdyński 

       5. Zdzisław Janczuk  

       6. Zbigniew Makarewicz – udział w posiedzeniu zdalnie 

       7. Zbigniew Mieruński – udział w posiedzeniu zdalnie 

       8. Marian Mioduszewski 

       9. Janina Pietrewicz 

       10. Krystyna Sadowska – udział w posiedzeniu zdalnie 

       11. Zofia Syperek  

       12. Monika Wałejko  

       13. Józef Wawrzyn  

  14. Andrzej Tobolski  

   15. Marek Zajączkowski 

 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności obrad (kworum) 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołów sesji z dnia 30.11.2021 r., 9.12.2021 r.  

4. Sprawozdanie Burmistrza o pracach w okresie międzysesyjnym 

5. Informacje przewodniczącego obrad o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2021– 2036 

2) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2021 roku 

3) zatwierdzenia „Gminnego programu opieki nad zabytkami gminy Gołdap na lata 2021-2024” 

4) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Gołdap na rok 2022 

5) zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Gołdapi na 2022 rok 

6) zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Gołdapi na 2022 rok 

7) przyjęcia zmian w Statucie Związku Międzygminnego „Gospodarka Komunalna” 

8) rozpatrzenia petycji z dnia 8 grudnia 2021 r. 

 7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej  

     na lata 2022-2037 oraz budżetu Gminy Gołdap na 2022 rok 

1) omówienie projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2037 

2) omówienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem 

3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projektach uchwał w sprawach: 

 a) uchwały budżetowej Gminy Gołdap na 2022 rok 

 b) możliwości sfinansowania deficytu budżetowego przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej 

Gminy Gołdap na 2022 rok    

 c) Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2037 

4) przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o projekcie uchwały budżetowej 

   5) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej 

 a) przedstawienie przez Burmistrza Gołdapi autopoprawek do projektu uchwały budżetowej 

 b) głosowanie nad przyjęciem poprawek przedstawionych przez Burmistrza Gołdapi 
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c) przedstawienie przez Przewodniczących Komisji Stałych Rady poprawek do projektu uchwały              

budżetowej  

 d) głosowanie nad przyjęciem poprawek przedstawionych przez Przewodniczących Komisji Stałych Rady 

6) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap 

       na lata 2022-2037 

7) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2022 rok 

8) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają        

      z upływem roku budżetowego 2021 

8. Interpelacje radnych 

9. Zapytania radnych 

10. Zapytania przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

11. Wolne wnioski 

12. Zamknięcie sesji                                                                 

 

Do pkt 1 

XLVI posiedzenie sesji Rady Miejskiej VIII kadencji 2018-2023 otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pan Wojciech Hołdyński. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, zatem podejmowane decyzje będą 

prawomocne. 

Zgodnie z art. 6 ust. 1 lit. c Ogólnego Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych (RODO) mówiącym, 

iż przetwarzanie danych jest dopuszczalne, gdy jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego ciążącego 

na administratorze (wynikającym z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym nakładającym obowiązek 

rejestrowania i udostępniania nagrań audiowizualnych z przebiegu obrad rady gminy), Przewodniczący Rady 

poinformował zgromadzonych, iż przebieg tego posiedzenia będzie w takiej właśnie postaci rejestrowany (wraz 

z wizerunkiem osób uczestniczących w sesji), dopełniając tym samym obowiązku informacyjnego wynikającego 

z art. 13 ust. 1 RODO. 

W związku z koniecznością minimalizowania procesu rozprzestrzeniania się koronawirusa SARS-CoV-2  

i działając na podstawie art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (t.j. Dz. U. poz. 1842 z późn. zm.) Przewodniczący przeprowadził obrady w trybie 

hybrydowym. 

 

Do pkt 2  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zaproponował zmianę porządku posiedzenia poprzez dodanie  

w pkt 6 podpunktu 7) projektu uchwały w sprawie przyjęcia zmian w Statucie Związku Międzygminnego 

„Gospodarka Komunalna”. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie wniosek o zmianę porządku posiedzenia 

poprzez dodanie w pkt 6 podpunktu 7) projektu uchwały w sprawie przyjęcia zmian w Statucie Związku 

Międzygminnego „Gospodarka Komunalna”. 

Do wniosku uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 13 za, 1 wstrzymującym się wniosek został 

przyjęty. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiana porządku posiedzenia poprzez wprowadzenie w pkt 6 podpunktu 7) projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia zmian w Statucie Związku Międzygminnego „Gospodarka Komunalna”.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, 

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Monika 

Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (1) 

Marian Mioduszewski 
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Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zaproponował zmianę porządku posiedzenia poprzez dodanie  

w pkt 6 podpunktu 8) projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 8 grudnia 2021 r.. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie wniosek o zmianę porządku posiedzenia 

poprzez dodanie w pkt 6 podpunktu 8) projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 8 grudnia 2021 r. 

 

Do wniosku uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 13 za, 1 wstrzymującym się wniosek został 

przyjęty. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku posiedzenia poprzez dodanie w pkt 6. podpunktu 8) projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji z dnia 8 grudnia 2021 r. 

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew 

Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Monika Wałejko, 

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (1) 

Marian Mioduszewski 

 

Radny Pan Andrzej Tobolski zgłosił wniosek formalny w sprawie odwołania o odwołanie ze stanowiska 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Gołdap, Wojciecha Hołdyńskiego. Wg radnego przewodniczący rady 

wielokrotnie naruszał regulamin sesji, poprzez prowadzenie ich w sposób tendencyjny i często ten regulamin 

sam również naruszał. Zgłosił również wniosek formalny w sprawie powołania specjalnej komisji śledczej przy 

Radzie Miejskiej, w celu wyjaśnienia wszystkich okoliczności w sprawie likwidacji gminnej Spółki PEC.  

Wg radnego konsekwencją takiej działalności samorządowców, którzy nie zadbali o bezpieczeństwo 

mieszkańców i dopuścili się również pewnego przestępstwa, oddając za darmo, sieć przesyłu energii cieplnej dla 

Pana Andrysiewicza. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do radcy prawnego Pana Marcina Bogdana  

o merytoryczne odniesienie się do złożonych wniosków radnego. 

 

Radca Prawny Pan Marcin Bogdan odpowiedział, że zgodnie z art. 19 ust. 4, ustawy o samorządzie gminnym, 

odwołanie przewodniczącego lub wiceprzewodniczącego, następuje na wniosek co najmniej 1/4 ustawowego 

składu Rady Gminy. W związku z tym Przewodniczący powinien zwrócić się do Pana radnego z zapytaniem, 

czy jego wniosek jest popierany przez 1/4 ustawowego składu Rady Gminy. Jeśli nie, to niedopuszczalne jest 

wprowadzenie takiego punktu do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zapytał radnego, czy ma poparcie ¼ ustawowego składu rady.  

 

Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że prawdopodobnie nie uzyska poparcia radnych. Chciał 

zasygnalizować społeczeństwu tolerancję przewodniczącego wobec zachowania Burmistrza.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Józef Wawrzyn powiedział, że to na poprzedniej sesji złożył wniosek  

o powołanie grupy roboczej. Z otrzymanej informacji grupa jest w trakcie tworzenia celem podjęcia kroków  

w celu zminimalizowania skutków wzrostu cen za ciepło. 

 

Radca Prawny Pan Marcin Bogdan powiedział, że ani ustawa o samorządzie gminnym, ani statut, nie 

przewiduje powoływania komisji śledczej. Rada Miejska ma kompetencje do powołania komisji doraźnej celem  

zbadania określonej sprawy. Zapytał radnego, czy chodzi o komisję doraźną do zbadania określonej sprawy. 

 

Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że o komisję doraźną. 
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Radca Prawny Pan Marcin Bogdan odpowiedział, że ustawa o samorządzie gminnym jak i nasz statut, 

przewiduje możliwość powoływania przez Radę komisji doraźnych, poza stałymi, które obecnie funkcjonują, 

jednakże statut przewiduje: "w czasie trwania kadencji Rada może powoływać doraźne komisje do wykonywania 

określonych zadań, określając ich skład i zakres działania". Powinien być przedstawiony projekt uchwały, 

przewidującej zadania komisji oraz jej skład. Myślę, że warto byłoby zwrócić się do Pana radnego, czy taki 

projekt ma do złożenia Radzie, ale przed głosowaniem trzeba byłoby taką uchwałę stworzyć. Formalnie  

do porządku obrad mógłby trafić taki wniosek ale projektu uchwały w tej sprawie nie ma przygotowanej.  

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zaproponował, by radny złożył wniosek na komisjach celem 

przedyskutowania danej sprawy, bądź na następnej sesji przedstawić projekt uchwały z poparciem 4 radnych.. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie porządku po zmianach XLVI sesji 

Rady Miejskiej 

 

Do wniosku uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 13 za, 1 wstrzymujący się porządek  

po wprowadzonych zmianach został przyjęty. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku po zmianach 

Wyniki głosowania 

ZA:13,PRZECIW:0,WSTRZYMUJĘSIĘ:1,BRAKGŁOSU:0,NIEOBECNI:1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew 

Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Monika Wałejko, 

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (1) 

Marian Mioduszewski 

 

Do pkt 3 

Przewodniczący Wojciech Hołdyński zapytał, czy są uwagi do protokołu z dnia 30.11.2021 r.  

Do protokołu uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie protokół sesji z dnia 30.11.2021 r.  

W głosowaniu jawnym 13 za, 1 wstrzymujący się  protokół został przyjęty. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu sesji z dnia 30.11.2021r. 

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:1 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew 

Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Monika Wałejko, 

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (1) 

Marian Mioduszewski 

 

Przewodniczący Wojciech Hołdyński zapytał, czy są uwagi do protokołu z dnia 9.12.2021 r.  

Do protokołu uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie protokół sesji z dnia 9.12.2021 r.  

W głosowaniu jawnym 13 za, 1 wstrzymujący się  protokół został przyjęty. 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu sesji z dnia 9.12.2021 r..  

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:1 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew 

Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Monika Wałejko, 

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI(1) 

Marian Mioduszewski 

 

Do pkt 4 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto przedstawił sprawozdanie o pracach w okresie międzysesyjnym. W dniu  

5 grudnia nastąpiło odsłonięcie cokołu. W tym samym dniu odbyły się w parku Mikołajki dzięki staraniom Pni 

Justyny Charkiewicz, Dyrektor Domu Kultury, Dyrektor Biblioteki Publicznej oraz pracownikom urzędu. W 

dniu 7 grudnia odbyło się spotkanie wigilijne nieformalnej grupy amazonek w której brała udział Zastępca 

Burmistrza, jak również w większości w tym roku spotkań wigilijnych. W dniu 8 grudnia odbyło się posiedzenie 

Społecznej Komisji Mieszkaniowej, posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. W dniu 9 grudnia 

odbyła się nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej oraz w tym samym dniu odbyły się Międzynarodowe Obchody 

Dnia Wolontariusza. Spotkanie opłatkowe odbyło się również w Uniwersytecie Trzeciego Wieku, w Związku 

Emerytów i Rencistów, 15 Pułku Przeciwlotniczym. Zakończyło się głosowanie Budżetu Obywatelskiego w 

którym na  terenie miejskim wygrał projekt „Sportowy Raj” czyli rekreacyjny plac zabaw przy Szkole nr 5 a na 

terenie wiejskim wygrał projekt „Bezpieczne Sołectwo: Jabłońskie, Włosty, Rostek”. Z roku na rok projektów 

jest coraz więcej, ale też coraz więcej osób bierze udział w głosowaniu. W roku 2021 wzięło udział około 1590 

osób a w roku bieżącym  prawie 1800 mieszkańców. W Domu Kultury jest realizowany projekt "Podniesienie 

standardów funkcjonowania oraz bezpieczeństwa sanitarnego Kina Kultura w Gołdapi". Projekt dofinansowany 

jest przez Polski Instytut Sztuki Filmowej, z programu Rozwój Kin. Łączna kwota projektu to ponad 121.000 zł 

z dofinansowaniem ponad 60.000 zł. Realizowane są linie oświetleniowe i oświetlenia w takich sołectwach jak: 

Jany, Kowalki, Skocze, Niedrzwica oraz ulic miejskich tj. okolic ul. Ogrodowej, Tatyzy, Osiedla II. Wykonano 

wiatę przystankową w miejscowości Regiele, została podpisana umowa na ul. Różaną. Wartość ponad 

1.000.000,00 zł w tym środki zewnętrzne w wysokości 600.000,00 zł. Realizowane będzie doświetlenie przejść 

dla pieszych  przy Rondzie Kombatantów, skrzyżowanie ul. Słonecznej i ul. Żeromskiego z dofinansowaniem ze 

środków zewnętrznych. Została również zakończona inwestycja pn. „Napis przestrzenny”. 

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz zapytała, kiedy została podpisana umowa na realizacje ul. Różanej oraz  

jaki jest okres realizacji tej inwestycji. 

Kierownik Wydziału WIK Pan Jarosław Duchnowski odpowiedział, że  umowa na wykonawstwo robót 

budowlanych została podpisana 13 grudnia. Okres realizacji 9 miesięcy od daty podpisania umowy, przypada  na 

połowę września przyszłego roku. 

Do pkt 5  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że uczestniczył w odsłonięciu obeliska w Parku 

Miejskim. Była to inicjatywa Gołdapskiego Funduszu Lokalnego, Domu Kultury oraz Jednostki Wojskowej.  

W imieniu radnych wyraz z radną Wiolettą Anuszkiewicz oraz Zbigniewem Mieruńskim złożył życzenia 

dzieciom, mieszkańcom podczas zorganizowanych Mikołajkek na placu miejskim. Komisja Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego spotykała się w okresie międzysesyjnym trzykrotnie samodzielnie i raz na posiedzeniu 

wspólnym, w dniu 13 grudnia. Prace związane głównie z projektem uchwały budżetowej na przyszły rok. 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji spotkała się 22 grudnia. Zajmowała się kilkoma sprawami, między innymi 

skargami na Przewodniczącego, na Burmistrza, rozpatrzeniem pisma w sprawie wdrożenia działań na rzecz 

ochrony środowiska Lasu Kumiecie. Komisja Rewizyjna spotkała się w dniu 3 grudnia, zajęła się planem pracy 

komisji na przyszły rok. W dniu 13 grudnia odbyło się spotkanie z Panem Andrysiewiczem w sprawie podwyżek 

ciepła na terenie gminy.  
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Do pkt 6 

1) i 2) 

Przewodniczący Wojciech Hołdyński przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gołdap na lata 2021-2036 oraz wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2021 roku. 

 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że w projekcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gołdap, na lata 2021-2036 oraz w projekcie uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2021 roku. Zostały wprowadzone autopoprawki: proponuje się  zmiany  

w planie dochodów, W rozdziale 75095 "Pozostała działalność" zwiększa się plan dochodów o kwotę 20.000,00 

zł w związku z otrzymanym grantem w ramach projektu "Przestrzeń dla partycypacji 2". Jest to wsparcie  

na realizację I etapu konsultacji społecznych przy projekcie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dot. terenów położonych w śródmieściu Gołdapi ograniczonych ulicami Generała Sikorskiego, 

Różaną i Lipową zgodnie z Uchwałą Nr XII/104/2019 Rady Miejskiej w Gołdapi z dnia 10 lipca 2019 roku  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego położonego  

nad rzeką Gołdapą. Zmiany w planie wydatków: w rozdziale 80101 „Szkoły podstawowe” , w rozdziale 85401 

„Świetlice szkolne”, w rozdziale 80148 "Stołówki szkolne i przedszkolne", w rozdziale 80150 "Realizacja zadań 

wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki o metod pracy dla dzieci i młodzieży w szkołach 

podstawowych", w rozdziale 85401 "Świetlice szkolne", w rozdziale 85404 "Wczesne wspomaganie rozwoju 

dziecka", w rozdziale 92695 "Pozostała działalność" na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 w Gołdapi, 

Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 w Gołdapi , Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 3 w Gołdapi, Dyrektora 

Szkoły Podstawowej w Grabowie, Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 5 w Gołdapi oraz Dyrektora Szkoły 

Podstawowej w Pogorzeli dokonuje się przesunięć między tymi rozdziałami oraz §§ dostosowując plan jednostek 

oświatowych to rzeczywistych potrzeb: - Szkoła Podstawowa Nr 1 w Gołdapi- kwota 82.702,90 zł - 

nieprzewidziana wypłata odprawy emerytalnej, z dużej ilości zwolnień lekarskich oraz przebywania nauczycieli 

na kwarantannie co jest związane ze wzrostem godzin z tytułu zastępstw, w związku ze wzrostem kosztów 

wynikających z opinii Wczesnego Wspomagania Rozwoju- co oznacza zwiększenie ilości godzin dla 

rehabilitantów, w celu poprawnej klasyfikacji budżetowej niezbędnej do zrealizowania godzin 

ponadwymiarowych. - Szkoła Podstawowa Nr 2 w Gołdapi - kwota 8.140,00 zł - realizacja godzin 

ponadwymiarowych; - Szkoła Podstawowa Nr 3 w Gołdapi- kwota 16.354,80 zł - realizacja godzin 

ponadwymiarowych, oraz dokonanie korekty odpisu ZFŚS; - Szkoła Podstawowa Nr 5 w Gołdapi - kwota 917,92 

zł - realizacja zajęć wspomagających; - Szkoła Podstawowa w Grabowie - kwota 1.155,00 zł - realizacja godzin 

ponadwymiarowych; - Szkoła Podstawowa w Pogorzeli – kwota 16.975,81zł- realizacja zajęć wspomagających 

oraz wypłata odprawy pośmiertnej. Autopoprawka z dnia 16.12.2021 r. dotyczy:  - w rozdziale 60016 "Drogi 

publiczne gminne" na wniosek Kierownika Wydziału WIK zwiększa się plan wydatków o kwotę 100.000,00 zł 

z przeznaczeniem na zimowe utrzymanie dróg. Źródłem pokrycia są środki z rozdziału 90002 '"Gospodarka 

odpadami". - w rozdziale 80101 „Szkoły podstawowe” , w rozdziale 85401 „Świetlice szkolne”, w rozdziale 

80150 "Realizacja zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki o metod pracy dla dzieci  

i młodzieży w szkołach podstawowych", w rozdziale 85401 "Świetlice szkolne", w rozdziale 85404 "Wczesne 

wspomaganie rozwoju dziecka", na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 w Gołdapi dokonuje  

się przesunięć między rozdziałami i §§ o kwotę łącznie 52.000,00 zł dostosowując plan do rzeczywistych potrzeb. 

Przesunięcia w planie finansowym jednostki dotyczą zmian w wynagrodzeniach - braki spowodowane są wypłatą 

ekwiwalentów za urlop dla nauczycieli zatrudnionych na okres zastępstwa oraz liczne zwolnienia lekarskie co za 

tym idzie wyższa liczba godzin ponad wymiarowych dotycząca zastępstw. Autopoprawka z dnia 23.12.2021 r. 

dotyczy: w rozdziale 70005 "Gospodarka gruntami i nieruchomościami" zwiększa się plan wydatków o kwotę 

20.000,00 zł w związku z przyznanym grantem w ramach projektu "Przestrzeń dla partycypacji 2". Jest  

to wsparcie na realizację I etapu konsultacji społecznych przy projekcie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dot. terenów położonych w śródmieściu Gołdapi ograniczonych ulicami Generała Sikorskiego, 

Różaną i Lipową zgodnie z Uchwałą Nr XII/104/2019 Rady Miejskiej w Gołdapi z dnia 10 lipca 2019 roku  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego położonego nad 

rzeką Gołdapą (stanowi to refundację już poniesionych wydatków). W rozdziale 75801 "Część oświatowa 

subwencji ogólnej dla jednostki samorządu terytorialnego" zwiększa się plan wydatków o kwotę 20.010,00 zł  

w związku z Decyzją Ministra Finansów z dnia 22 grudnia 2021 roku, która zobowiązuje do zwrotu nienależnie 

uzyskanej kwoty części oświatowej subwencji ogólnej za rok 2018. Źródłem pokrycia są środki z rozdziału 

80104. W związku z przeprowadzonym audytem przez Dyrektora Izby Administracji Skarbowej w Olsztynie  

w zakresie oceny gospodarowania środkami publicznymi obejmującymi część oświatową subwencji ogólnej,  
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w tym wykonywania obowiązków związanych z gromadzeniem danych stanowiących podstawę do jej naliczania 

na rok 2018. Audyt wykazał, że subwencja oświatowa na rok 2018 została zawyżona o kwotę 20.010,00 zł  

w wyniku zawyżenia liczby uczniów przeliczeniowych w Szkole Podstawowej Nr 1 w Gołdapi oraz w Szkole 

Podstawowej w Pogorzeli. Plan dochodów po zmianach wynosi 119.225.999,54 zł. Plan wydatków po zmianach 

wynosi 128.076.165,65 zł. Deficyt budżetu wynosi 8.850.166,11 zł. Przychody budżetu wynoszą 12.322.014,11 

zł. 

 

Przewodniczący Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały poszczególne komisje.  

Przewodniczący Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2021-2036 z autopoprawką.  

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 13 za, 1 wstrzymującym się  

uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2021– 2036 z autopoprawką.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, 

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Monika 

Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (1) 

Marian Mioduszewski   

Uchwała Nr XLVI/357/2021 

/w załączeniu/ 

 

Przewodniczący Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2021 roku z autopoprawką. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 13 za, 1 wstrzymujący się uchwała została 

podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2021 roku z autopoprawką 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, 

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Monika 

Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (1) 

Marian Mioduszewski    

Uchwała Nr XLVI/358/2021 

/w załączeniu/ 

3)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia „Gminnego 

programu opieki nad zabytkami gminy Gołdap na lata 2021-2024. 

 

Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska powiedziała, że opinia Wojewódzkiego Konserwatora 

Zabytków dotarła 17 grudnia. Warmińsko-Mazurski Wojewódzki Konserwator Zabytków, pozytywnie opiniuje 

gminny program opieki nad zabytkami.  
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Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, co dalej z oszpeconą Szkołą nr 1 od strony ul. Szkolnej, czy inwestycja 

została zakończona i rozliczona, czy ona jeszcze trwa.  

 

Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska odpowiedziała, że został  zbity czy też usunięty zwisający 

tynk, który mógł spaść na głowy dzieci, na samochody, na kogokolwiek, kto by tam przechodził. Natomiast 

docelowo przy pozyskaniu  środków zamiarem jest odrestaurowanie tego historycznego budynku.  

 

Przewodniczący Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Przewodniczący Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

„Gminnego programu opieki nad zabytkami gminy Gołdap na lata 2021-2024. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia „Gminnego programu opieki nad zabytkami gminy Gołdap na lata 2021-2024” 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, 

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Monika 

Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (1) 

Marian Mioduszewski  

Uchwała Nr XLVI/359/2021 

/w załączeniu/ 

4) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy Gołdap na rok 2022. 

 

Kierownik Wydziału OSS Pani Anna Podciborska powiedziała, że zgodnie z ustawą o wychowaniu  

w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, dochody z opłat za zezwolenia wydane i dochody z opłat, 

określone w art. 11 ustawy, są wykorzystywane właśnie na realizację gminnych programów profilaktyki, które 

są określone w przedłożonym programie. 

 

Przewodniczący Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Przewodniczący Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy Gołdap na rok 2022. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Gminy Gołdap na rok 2022.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, 

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Andrzej 

Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (1) 

Marian Mioduszewski 
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Uchwała Nr XLVI/360/2021 

/w załączeniu/ 

5)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy 

Komisji Rady Miejskiej w Gołdapi na 2022 rok. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński  powiedział, że załącznikami do projektu są cztery plany pracy: 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego; Zdrowia Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego; Rozwoju Obszarów Wiejskich; Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Turystyki. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Gołdapi na 2022 rok. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 13 za, 1 wstrzymujący się uchwała została 

podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Gołdapi na 2022 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, 

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Monika 

Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (1) 

Marian Mioduszewski  

Uchwała Nr XLVI/361/2021 

/w załączeniu/ 

6) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Rady Miejskiej w Gołdapi na 2022 rok. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że plan pracy bazuje na planach pracy komisji, jak i na 

pewnych stałych punktach, które muszą znaleźć się na posiedzeniu Rady Miejskiej w trakcie roku. Również ten 

plan pracy nie wzbudzał żadnych kontrowersji. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy Rady Miejskiej w Gołdapi na 2022 rok. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 13 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Gołdapi na 2022 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, 

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Monika 

Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Tobolski 
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NIEOBECNI (1) 

Marian Mioduszewski  

Uchwała Nr XLVI/362/2021 

/w załączeniu/ 

7) 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmian w Statucie 

Związku Międzygminnego „Gospodarka Komunalna”. 

 

Kierownik Wydziału WIK Pan Jarosław Duchnowski powiedział, że z ostatniego posiedzenia Związku 

Międzygminnego Gospodarka Komunalna zostały wprowadzone zmiany w statucie: w treści § 7 ust. 1 pkt 9, 

statutu (punkt wcześniej brzmiał "roczna sprawozdawczość z realizacji zadań z zakresu gospodarowania 

odpadami komunalnymi") przyjęty przez zgromadzenie Związku Międzygminnego zapis będzie w następującym 

brzmieniu "wykonanie rocznej sprawozdawczości z realizacji zadań z zakresu gospodarowania odpadami 

komunalnymi". Druga zmiana dotyczy § 22 ust. 2, statutu, który mówił, że zarząd związku jest 5- osobowy. 

Zmiana polega na tym, że ust. 2 będzie brzmiał: "Zarząd Związku jest 5-osobowy i w jego skład wchodzi: 

przewodniczący i wiceprzewodniczący oraz trzech członków zarządu" i również w tym § 22, dodaje się ust. 3a 

w brzmieniu: "wiceprzewodniczącego zarządu oraz pozostałych członków zarządu, wybiera zgromadzenie, na 

wniosek przewodniczącego zarządu Związku, bezwzględną większością głosów statutowej liczby członków 

zgromadzenia, w głosowaniu tajnym". 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmian 

w Statucie Związku Międzygminnego „Gospodarka Komunalna” 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 14 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia zmian w Statucie Związku Międzygminnego „Gospodarka Komunalna”  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, 

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Andrzej 

Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (1) 

Marian Mioduszewski 

Uchwała Nr XLVI/363/2021 

/w załączeniu/ 

8) 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 

8 grudnia 2021 r. 

 

 Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Zbigniew Makarewicz powiedział, że wpłynęła 

 do Rady Miejskiej petycja w sprawie przyjęcia przez Radę Miejską uchwały, w sprawie podjęcia uchwały,  

w sprawie przyjęcia tak zwanej Karty Praw Rodziny. W dniu 22 grudnia tegoż roku, Komisja Skarg Wniosków 

i Petycji na swoim posiedzeniu, rozpatrywała wniesioną petycję. Komisja Skarg Wniosków i Petycji,  

na podstawie art. 15 ust. 1, ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym: Organem stanowiącym  

i kontrolnym w Gminie jest Rada Gminy, a w myśl art. 7 ust. 1 pkt 6, 6a i 16, do zadań własnych Gminy należy 

zaspokajanie zbiorowych potrzeb wspólnoty, w szczególności zadania własne, obejmują sprawy pomocy 

społecznej, w tym ośrodków i zakładów opiekuńczych, wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej, polityki 

prorodzinnej, w tym zapewnienia kobietom w ciąży opieki socjalnej, medycznej i prawnej. Ponadto, zgodnie  

z art. 9 ust. 2, ustawy z dnia 11 lipca 2014 roku o petycjach, petycja złożona do organu stanowiącego jednostki 

samorządu terytorialnego, jest rozpatrywana przez ten organ. Rada Miejska, według komisji nie powinna 

podejmować uchwały, zgodnej z załączonym do petycji projektem. Przyjęcie Karty Praw Rodzin, mogłoby 

stanowić przekroczenie kompetencji ustawowych Rady i integrować w materię przewidzianą dla ustawodawcy 

na szczeblu krajowym. Przyjmowanie natomiast aktów prawnych, zawierających powtórzenia ustaw już 

istniejących i obowiązujących, przesądza o eliminacji takiego aktu z obrotu prawnego. Obowiązujący porządek 

prawny Rzeczypospolitej Polskiej, w tym Konstytucja i wiele rozwiązań ustawowych, wyczerpują konieczną 
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ochronę prawną polskich rodzin. Członkowie komisji w głosowaniu jawnym, jednogłośnie, głosami 3 za, uznali 

petycję z dnia 8 grudnia 2021 roku, w sprawie wyrażenia opinii, w sprawie podjęcia przez Radę Miejska  

w Gołdapi, uchwały przyjęcia Karty Praw Rodziny, za bezzasadną. 

  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji z dnia 8 grudnia 2021 r. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 11 za, 3 przeciw uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia petycji z dnia 8 grudnia 2021 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, 

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Andrzej 

Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (1) 

Marian Mioduszewski 

Uchwała Nr XLVI/364/2021 

/w załączeniu/ 

Do pkt 7 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przedstawił projekt uchwał w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2022-2037 oraz budżetu Gminy Gołdap na 2022 rok. 

 

1) i 2) 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że w dniu 23 grudnia została przesłana autopoprawka 

dotycząca projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022- 2037.  

W związku z ustawą z dnia 14 października bieżącego roku, która wprowadza też kilka zapisów, zmieniającą 

ustawę o finansach publicznych. Regulacja zobowiązuje organ wykonawczy do wyboru okresu stosowanego  

do wyliczenia relacji art. 243, ustawy o finansach publicznych. W ramach tych uprawnień do wyboru jednego  

z tych okresów, czyli trzyletnie, obowiązujące do momentu zmiany ustawy o finansach publicznych  

lub siedmioletni. Burmistrz Gołdapi dokonuje wyboru okresu siedmioletniego. Od 2026 roku będzie  

to obligatoryjny okres wyboru do wyliczania wskaźnika zawartego w art. 243, ustawy o finansach publicznych. 

Wybór tej opcji jest korzystniejszy dla zachowania tego wskaźnika. Najważniejsze wartości: Planowane dochody 

w roku 2022, w wysokości łącznej 97.039.720,04 zł. Dochody bieżące w wysokości 88.111.642,18 zł. Dochody 

majątkowe w wysokości 8.928.078,86 zł. Planowane wydatki łącznie 108.591.492,69 zł. Wydatki bieżące  

w wysokości 91.504.561,20 zł. Wydatki majątkowe w wysokości 17.086.931,49 zł. Deficyt planowany w łącznej 

wysokości 11.551.771,65 zł, w tym deficyt bieżący w wysokości 3.392.919,02 zł. Deficyt majątkowy  

w wysokości 8158852,63 zł. Finansowanie tego deficytu w wysokości przychodów, w łącznej wysokości 

12.942.311,05 zł, z czego 7.500.000,00 zł jest to zaplanowana emisja obligacji. 3.749.847,06 zł z nadwyżki 

budżetowej z lat ubiegłych, oraz 1.692.469,99 zł, są to przychody jednostki samorządu terytorialnego  

z niewykorzystanych środków pieniężnych, które pozostały na rachunku budżetu. Częściowo są to środki 

Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, które Gmina otrzymała w 2020 roku oraz niewykorzystane środki 

z Rządowego Funduszu Dróg. Rozchody planuje się w wysokości 1.390.531,40 zł. Planowany jest wcześniejszy 

wykup obligacji oraz spłata wcześniej zaciągniętego kredytu, w wysokości 500.000 zł z terminem wykupu  

w 2024 roku. Kredyt w wysokości 890.539,40 zł  przypadający do spłaty w 2023 roku. Zadłużenie planowane  

na 2022 rok, w wysokości 54.543.018,60 zł. Pozostałe zmiany oraz wszystkie wartości, uwzględnione w tym 

budżecie, były omawiane podczas posiedzenia komisji wspólnych oraz podczas spotkań z radnymi.  

 

3) a) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński  odczytał pozytywną opinię wyrażona Uchwałą RIO nr  

8/0 120-557/21 składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 6 grudnia 2021 roku, 

w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Gołdapi projekcie uchwały budżetowej na 2022 rok. 
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b)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński  odczytał pozytywną opinię o możliwości sfinansowania przez 

Gminę Gołdap deficytu budżetu w wysokości 11.551.771,65 zł, przedstawionego w projekcie uchwały 

budżetowej na 2022 rok. 

c) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński odczytał pozytywną opinię na temat projektu Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022- 2037.  

4) 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Pan Zdzisław Janczuk odczytał opinię Komisji 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o projekcie uchwały budżetowej. 

/w załączeniu/ 

5) 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że deklaruje, że nigdy nie zagłosuje za żadnym wydatkiem 

dotyczącym Zakładu Przyrodoleczniczego, ponieważ wg radnego jest to chybiona inwestycja. Do dzisiaj nie 

ma projektu naprawczego. Uważa, że emisja obligacji na 7,5 miliona, to jeszcze zadłuży Gminę do wysokości 

już ponad 60.000.000,00 zł. Prawdopodobnie w przyszłym roku zapadnie wyrok w sprawie wykonawcy 

zakładu przyrodoleczniczego na 6.000.000,00. Na 1.300.000 zł prawdopodobnie pewna spółka składa pozew 

do sądu. Pan Burmistrz obiecywał w kampanii wyborczej, że zredukuje, niemalże zlikwiduje zadłużenie. Dodał, 

że nie zgadza się z opinią Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że prace tej komisji były najistotniejsze i są najistotniejsze, 

zwłaszcza w tym okresie projektu budżetu. Nie byłoby większości tych trudności by nie było, gdyby nie donosy 

i takie skuteczne, w niektórych miejscach przeszkadzanie radnego Tobolskiego. Kontrole prowadzone przez 

różne instytucje, trwają i to doprowadzi do tego, że w konsekwencji będziemy pewnie musieli wydać o wiele 

większe pieniądze na budowę tej inwestycji, której mieszkańcy nie mogą się doczekać. Zapytał, czy prawdą 

jest poinformowanie przez radnego również instytucji unijnych o rzekomych nieprawidłowościach. 

Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że zgłosił to, co do niego należało. 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Zbigniew Mieruński zapytał, ile kwotowo i procentowo, wzrastają 

wynagrodzenia Gminy, w stosunku do roku obecnego w przyszłorocznym budżecie Urzędu.  

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek odpowiedziała, że w rozdziale 75023 w § 401 są ujmowani wszyscy 

pracownicy. Na tę chwilę nie jest w stanie odpowiedzieć, ponieważ samych pracowników administracyjnych, 

trzeba by było oddzielić od pracowników robót publicznych, którzy są również klasyfikowani w rozdziale 

75023 zgodnie nowym SMUP-em.  

Wiceprzewodniczący Rady Pan Zbigniew Mieruński powiedział, że wzrost wynagrodzeń, łącznie z  

pochodnymi wyniesie 37%, co stanowi kwotę około 1.700.000, czyli taką kwotę, o którą wzrośnie budżet 

Urzędu Gminy. Wynagrodzenia w innych jednostkach budżetowych sięgają 4%, 5%. Zapytał, z czego wynika 

wzrost o 1.700.000,00 zł na wynagrodzenia pracowników. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że trzeba było uwzględnić na przyszły wyższą najniższą 

krajową. W innych instytucjach podległych Gminie były podwyżki w trakcie tego roku, w trakcie minionego 

roku, a w Urzędzie może dotknęły one tylko kilku osób. 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że wszystkie samorządy zgodnie z nowym 

rozporządzeniem na rok 2022 były zobligowane przedstawić projekty budżetów na podstawie i zasadach, tak 

zwanego SMUP-u, czyli Systemu Monitorowania Usług Publicznych. Znikają z klasyfikacji budżetowej na rok 

2022 wynagrodzenia pracowników z rozdziału 616. W 75011 zostały tylko wynagrodzenia uwzględnione, 

wynikające z decyzji Wojewody Warmińsko-Mazurskiego.  

 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że czy skoro jest pewna informację o niezrealizowaniu  

11 inwestycji z 2021 roku to można mieszkańcom Gminy Gołdap powiedzieć, że nie będzie drogi osiedlowej 

w Babkach, nie będzie wielu innych rzeczy. Prawdopodobnie budżet nie przewiduje, żeby realizować te 

inwestycje w przyszłym roku. 
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Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz zapytała, czy ten wkład własny na projekt „Dostępna Szkoła” jest 

zabezpieczony na rok 2022 w budżecie. 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek odpowiedziała, że w przedłożonym do Rady w ustawowym terminie, 

czyli 15 listopada, nie została ujęta ta inwestycja. 

Pełnomocnik ds. Strategii i Rozwoju Gminy Pani Aneta Milczarek powiedziała, że 25 listopada gmina 

wystąpiła z pismem do instytucji wdrażającej, operatora projektu Rzeszowskiej Agencji Rozwoju Regionalnego 

o zmniejszenie standardów w stosunku do szkół, dla których został przyznany ten grant. Nie ma jeszcze 

odpowiedzi na piśmie, ponieważ ta sprawa wymagała zgody Ministerstwa Rozwoju i dotyczyła wszystkich 

wnioskodawców, ponieważ inne jednostki, szkoły mają też problem z realizacją przedsięwzięć w ramach tego 

grantu, który jest związany również ze wzrostem cen w ostatnim czasie. Na dzień dzisiejszy jest potwierdzenie, 

że jest zielone światło i najprawdopodobniej będziemy mogli zmniejszyć standardy dla dwóch szkół, czyli 

Szkoły Podstawowej nr 2 i Szkoły Podstawowej w Pogorzeli do 65%. Natomiast standardy dla Szkoły 

Podstawowej nr 1, która posiada oddziały integracyjne, muszą zostać zachowane na tym poziomie 100%. 

Kontaktowaliśmy się dzisiaj ze szkołami i audytorami, którzy przygotowywali indywidualne plany działania, 

którzy wspierali nas w maju tego roku. Ponownie dokonane zostaną przeliczenia wartości projektu, po 

zmniejszeniu tych standardów. Gmina czeka jeszcze na oficjalne pismo od operatora projektu i wtedy zostaną 

przedstawione koszty po stronie, i wkładu własnego, i właśnie w tej wysokości grantu.  

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz zapytała, kiedy jest termin odpowiedzi dla grantodawcy. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że nie ma jeszcze w tej chwili oficjalnego pisma. Gmina 

czeka na odpowiedź od 25 listopada. 

Radna Pani Monika Wałejko zapytała, czy wydatki w tym dziale zostały precyzyjnie oszacowane, biorąc 

pod uwagę, że pod koniec roku każdego, okazuje się, że tych środków na oświatę brakuje.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że są zapowiedzi  podwyżek nauczycielom. Jeżeli 

podwyżki wejdą, to pewnie będzie to niedoszacowany budżet, jeśli chodzi o oświatę. 

a) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty Białek  

o przedstawienie autopoprawek Burmistrza.   

  

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że w trakcie omawiania tych dwóch projektów uchwał 

zostały przedstawione autopoprawki. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zarządził przerwę w obradach – 15:36 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński wznowił obrady  - 15:52 

 

Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński zawrócił się o przedstawienie autopoprawek do projektu 

uchwały budżetowej. 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że w projekcie uchwały przedłożonym przez Burmistrza 

Gołdapi, w ustalonym terminie do dnia 15 listopada, w treści uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Gołdap na rok 2022, zmienia się zapis § 3: deficyt budżetu Gminy w wysokości 11.551.771,65 zł, zostanie 

sfinansowany przychodami pochodzącymi z emisji obligacji w kwocie 7.500.000,00 zł nadwyżką z lat 

ubiegłych w kwocie 4.051.771,65 zł. Uszczegóławia się ten zapis w brzmieniu: deficyt budżetu Gminy w 

wysokości 11.551.771,65 zł, finansowany przychodami, pochodzącymi z emisji obligacji w kwocie 

7.500.000,00 zł, przychodami z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, 

wynikających z rozliczeń dochodów i wydatków nimi finansowanych, związanych ze szczególnymi zasadami 

wykonywania budżetu, określonymi w odrębnych ustawach, w kwocie 1.692 469,99 zł nadwyżką z lat 

ubiegłych w kwocie 2,359,301,66 zł. Dodatkowo autopoprawka uwzględnia zmiany dotyczące załącznika nr 2 

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Gołdap na rok 2022, takie jak: w rozdziale 75022 

§ 303 zwiększa się plan wydatków o kwotę 124.000 zł. Pokryciem tych wydatków są środki z rozdziału 75702 

§ 807 - 50.000 zł; rozdział 75022 § 4210 - 4000 zł; rozdział 75023 § 453 – 10.000 zł; rozdział 750.23 § 4210 
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10.000 zł; rozdział 75075 § 42.10 – 10.000 zł; rozdział 75075 § 4300 – 10.000 zł, rozdział 85149 § 4210 – 

30.000 zł. Zmiany są spowodowane podjęciem uchwały w sprawie wysokości diet radnych i zasadnym było 

dokonanie tej zmiany w załączniku nr 2 do projektu uchwały, w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Gołdap 

na rok 2022. Jest ta zmiana dokonywana w ramach już określonych wysokości planowanych wydatków. Nie 

zmienia to, ani pierwsza autopoprawka, która mówi o treści uchwały budżetowej § 3, ani ta zmiana, która 

dotyczy załącznika nr 2 do projektu uchwały, nie zmienia konstrukcji budżetu przedstawionego przez 

Burmistrza do 15 listopada bieżącego roku. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zapytał, czy są jakieś uwagi do przedstawionych poprawek. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie poprawek przedstawionych przez 

Burmistrza Gołdapi. 

 

W głosowaniu jawnym 11 za, 1 przeciw, 2 wstrzymującymi się  poprawki przedstawione  przez Burmistrza 

Gołdapi zostały przyjęte.  

 

Głosowano w sprawie: 

nad przyjęciem poprawek przedstawionych przez Burmistrza Gołdapi.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, Janina 

Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (1) 

Andrzej Tobolski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Mieruński 

NIEOBECNI (1) 

Marian Mioduszewski 

 

c)  

Brak poprawek do projektu uchwały budżetowej Przewodniczących Komisji Stałych Rady. 

d)  

Brak głosowania nad przyjęciem poprawek przedstawionych przez Przewodniczących Komisji Stałych Rady 

6) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński  przedstawił projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022-2037. 

 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się  o przedstawienie autopoprawek do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej, gdyż zmiany budżetu powodują również zmiany takie same Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. 

 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022- 2037 dokonuje się autopoprawki w załączniku nr 1 projektu 

uchwały. W załączniku nr 1 do projektu uchwały w pkt 3.1 zostały zmienione wartości i dostosowane  

do prawidłowych wartości. W związku z wyborem przez organ wykonawczy siedmiu lat do obliczenia 

wskaźnika, który jest wspomniany w art. 243, w 242 również, ustawy o finansach publicznych zmienia się 

również w załączniku nr 1 poz. 83831, 84841. Nie ma to wpływu na przyjęte wartości, które były opiniowane 
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przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego oraz Regionalną Izbę Obrachunkową, ale zasadnym jest 

wdrożenie autopoprawki do załącznika nr 1 do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Gołdap na lata 2022- 2037. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022-2037 z autopoprawką.  

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 11 za, 1 przeciw, 2 wstrzymujące się  

uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022-2037 z autopoprawką 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, Janina 

Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (1) 

Andrzej Tobolski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Mieruński 

NIEOBECNI (1) 

Marian Mioduszewski 

Uchwała Nr XLVI/365/2021 

/w załączeniu/ 

7) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przedstawił projekt uchwały budżetowej na 2022 rok. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwały 

budżetowej na 2022 rok z autopoprawką. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 11 za, 1 przeciw, 2 wstrzymujące się  

uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały budżetowej na 2022 rok z autopoprawką  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, Janina 

Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (1) 

Andrzej Tobolski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Mieruński 

NIEOBECNI (1) 

Marian Mioduszewski 

 

Uchwała Nr XLVI/366/2021 

/w załączeniu/ 
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8)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu 

wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021. 

 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, ze wykaz wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2021 oraz plan finansowy tych wydatków, zawiera rozdział: działalność Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg, rozbudowa przejść dla pieszych w przy Rondzie Kombatantów RP i Byłych Więźniów 

Politycznych w Gołdapi, poprzez wykonanie oświetlenia oraz antypoślizgowych stref oczekiwań w wysokości 

3.309,00 zł. Ostateczny termin dokonania wydatków jest to 30 czerwca 2022 r., rodzaj wydatku majątkowy. 

Kolejnym zadaniem jest rozbudowa przejść dla pieszych przy skrzyżowaniu z ul. Słoneczną i ul. Żeromskiego 

w Gołdapi, poprzez wykonanie oświetlenia oraz antypoślizgowych stref oczekiwań w wysokości 5.740,00 zł. 

Ostateczny termin dokonania wydatków, ustawowy termin, 30 czerwca 2022 rok, również rodzaj wydatku 

majątkowy. W rozdziale opracowanie miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego, jest to usługa: 

opracowanie zmiany studium uwarunkowań i kierunków rozwoju Miasta i Gminy Gołdap w wysokości 

13.000,00 zł. Jest to wydatek bieżący, do realizacji w ustawowym terminie 30 czerwca 2022 r. W rozdziale szkoły 

podstawowe, zadanie inwestycyjne, takie jak: dostosowanie do osób niepełnosprawnych posadzek w ciągach 

komunikacyjnych w Szkole Podstawowej nr 1 w Gołdapi, w wysokości 60.544,11 zł, jest to wydatek majątkowy. 

Ostateczny termin dokonania wydatku 30 czerwca 2022 roku. Wykonanie remontu łazienek oraz dostosowanie 

ich dla osób niepełnosprawnych w Szkole Podstawowej numer 2 w Gołdapi w wysokości 63.277,94 zł, również 

wydatek majątkowy. Ostateczny termin dokonania wydatków 30 czerwca 2022 roku. Wprowadza się 

autopoprawkę w rozdziale oświetlenie ulic placów i dróg, inwestycja o nazwie "bezpieczne przejście dla 

pieszych, bezpieczny bo widoczny" w ramach budżetu obywatelskiego w wysokości 93.728,00 zł, rodzaj 

wydatku majątkowy. Ostateczny termin dokonania wydatków 30 czerwca 2022 roku. Łączna wartość wykazu 

wydatków, które nie wygasają z upływem roku bieżącego, wynosi 239.599,05 zł. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021 z autopoprawką. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 13 za, 1 przeciw uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2021 z autopoprawką.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, 

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Monika 

Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (1) 

Marian Mioduszewski 

Uchwała Nr XLVI/367/2021 

/w załączeniu/ 

 Do pkt 8 

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz wraz wiceprzewodniczącym Zbigniewem Mieruńskim złożyli 

interpelację w sprawie realizacji projektu „Dostępna szkoła – innowacyjne rozwiązania w kreowaniu przyjaznej 

przestrzeni edukacyjnej z uwzględnieniem potrzeb uczniów oraz otoczenia” 

 

 Do pkt 9 

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, czy Burmistrz Gołdapi Tomasz Luto,  Zastępca Burmistrza Joanna 
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Łabanowska, Sekretarz Gminy Anna Rawinis oraz Skarbnik Gminy Edyta Białek zwrócą do budżetu środki 

wykorzystane na szkolenie do rad nadzorczych. 

/brak wpływu na piśmie/ 

Do pkt 10  

Brak zapytań przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych. 

  

Do pkt 11 

Radny pan Andrzej Tobolski powiedział, że otrzymał pismo od Wojewódzkiego Inspektora Ochrony 

Środowiska w Olsztynie, że trakcie przeprowadzanej kontroli stwierdzono szereg naruszeń i nieprawidłowości 

w przestrzeganiu przepisów z zakresu ochrony środowiska, w związku z tym zobligowano prowadzącego 

podmiotową działalność do ich usunięcia. W oparciu o stwierdzone naruszenia, zastosowano również wobec 

kontrolowanego podmiotu sankcje karne. Jednocześnie informuję, że stwierdzone w trakcie kontroli 

nieprawidłowości, dają podstawę Warmińsko-Mazurskie Inspektorowi Ochrony Środowiska, do nałożenia kary 

pieniężnej. Postępowanie w przedmiocie nałożenia administracyjnej kary pieniężnej, zostanie wszczęte  

po zakończeniu zbierania całości dowodu w sprawie. Ponadto stwierdzone naruszenia przepisów ochrony 

środowiska są wystarczające do tego, aby Warmińsko-Mazurski Inspektor Ochrony Środowiska, złożył 

zawiadomienie do organów ścigania, czyli do Prokuratury Rejonowej w Olecku. 

 

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz zapytała, czy gmina posiada informacje na temat zapotrzebowania przez 

młodych rodziców na umieszczanie dzieci w żłobku oraz jaka byłaby możliwość utworzenia samorządowego 

żłobka w Gołdapi. Zaproponowała zainteresowanie się programem Maluch +, który  daje możliwość 

dofinansowania do 33 000 zł na jedno miejsce.  

 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że Skarbnik Gminy Edyta Białek zawiadomiła prokuraturę jakoby 

będąc u niej 23 listopada w  pomieszczeniu biurowym użył wobec niej przemocy fizycznej i groził jej śmiercią. 

Uważa, ze jest to nagonka chwili urządzili nagonkę. Jeżeli  prokurator umorzy postępowanie złoży 

zawiadomienie za fałszywe oskarżenia. 

 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział,  że radny mówił o posiadaniu nagrania z wizyty w tym 

dniu. Zwrócił się o ujawnienie wspomnianego nagrania.  

 

Kierownik Wydziału OSS Pani Anna Podciborska powiedziała, że został dwukrotnie ogłoszony konkurs  

na wybór realizatora szczepień przeciw grypie. Szczepionki przeciwko grypie, dla osób powyżej 18 roku życia 

są bezpłatne. Został złożony wniosek o dopłaty do Wojewody do wozokilometra i wniosek został rozpatrzony 

wniosek pozytywnie.  

 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto zapytał, czy spółka Goldmedica mogła przystąpić do  przetargu  

w sprawie szczepień. 

 

Kierownik Wydziału OSS Pani Anna Podciborska odpowiedziała, że mogła. 

 

Radna Pani Zofia Syperek powiedział, że od jutra Goldmedica będzie prowadziła szczepienia przeciwko 

grypie za darmo. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński podziękował wszystkim osobom i instytucjom za złożone życzenia 

radnym Rady Miejskiej. Podziękował radnym, którzy wsparli zbiórkę dla Julka. Zaprosił na powitanie nowego 

roku w Parku Miejskim.  

 

Do pkt 16 

Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Wojciech Hołdyński dokonał zamknięcia 

XLVI sesji Rady Miejskiej w Gołdapi.  

 

                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                                   Wojciech Hołdyński 

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 


